

**"Lawatan Penanda Aras Fakulti Kejuruteraan Awam Dari Manipal  
International University, Malaysia** **11 August 2020**

---

<b>Kategori</b>	: Mesyuarat	<b>Sub-Kategori</b>	: Lawatan
<b>Peringkat</b>	: Kebangsaan	<b>Bahagian</b>	: ICAEN
<b>Pelapor</b>	: Ir Dr Oh Chai Lian		
<b>Tempat</b>	: Bilik Mesyuarat Al-Khawarizmi, Tingkat 8, FKA		
<b>Penganjur</b>	: Fakulti Kejuruteraan Awam		
<b>Penglibatan/Kerjasama</b>	: Manipal International University		

---

Lawatan penanda aras ini diadakan adalah bertujuan untuk menanda aras program kejuruteraan dari Manipal International University dengan Program Bachelor of Engineering (Hons) Civil (EC220), UiTM dari segi konteks akademik dan sistem pengurusan program.

Seramai lapan (8) orang delegasi dari Manipal International University telah datang ke Fakulti Kejuruteraan Awam UiTM iaitu PM Ir. Ts. Capt (R) Zulkfli Bin Mat Ariffin, PM Dr. Deepak Tirumishi, Dr Nurul Izzatul Lydia Binti Za'ba, Dr Norhana Binti Abdul Rahman, Cik Munirah Binti Mohd Ramly, Cik Norhidayah Binti Rasin, Cik Nurulain Binti Salleh and Encik Mohd Rizal Bin Ramli. Manakala seramai sembilan (9) orang staf dari Fakulti Kejuruteraan Awam, FKA telah terlibat dalam lawatan penanda aras ini. Staf yang terlibat termasuk Prof. Madya Dr. Che Khairil Izam Che Ibrahim (TDA), Ts. Dr. Mohd Raizamzamani

**Keterangan Program** : Md. Zain (Koordinator EC220), PM Zulkiflee Yusof (Pengerusi Complex Problem), PM Dr. Ir. Hjh Che Maznah Mat Isa (JK Complex Problem), Dr. Muhammad Akram Adnan (Penyelaras LI), Ir. Dr. Oh Chai Lian (Penyelaras IDP), Ir. Ts. Noorfaizah Hamzah (JK FYP) dan Dr. Norfarah Nadia Ismail (JK OBE).

Lawatan penanda aras bermula pada jam 0900 dengan pengenalan kepada Fakulti Kejuruteraan Awam yang diikuti dengan pembentangan dan perbincangan dalam konteks akademik, kurikulum, sistem OBE, pengisian IDP, FYP, LI dan complex problem sehingga jam 1130. Seterusnya, lawatan ke Bilik dokumen EAC Fakulti Kejuruteraan Awam pada pukul 1200 hingga 1300 diiringi oleh Ir. Dr. Oh Chai Lian dan Dr. Norfarah Nadia Ismail. Perbincangan bersurai pada jam 1300.

"

---

Pencapaian :

